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Abstract:

This study gives a general overview of information and communication (ICT) — digital
transformation nexus among developing countries. It suggest that ICT is become a major factor in
driving competitiveness, economic growth and development. For the sake of fast digitalization, a
digital strategic vision must be launched that aims to transform the country into a knowledge
economy by ensuring easy access to technology, infrastructure and government services for
citizens. The government should invest in ICT infrastructures and industries, and adopt various
appropriate policies and institutions.

Keywords: Information and communication technology, Digital transformation, Developing
Countries.

Jel Classification Codes: : Q55, 047, 033

Résume:

Cette étude cherche le lien entre la technologie d'information et la communication (TIC) et la
transformation numérique dans les pays en développement. Elle suggere que les TIC est devenus un
facteur majeur de compétitivité, de croissance économique et de développement. Pour une
numérisation rapide, une vision stratégique numérique doit étre lancée, visant a transformer le pays
en une économie basée sur la connaissance par assurer un acces facile aux technologies, aux
infrastructures et aux services gouvernementaux pour les citoyens. Le gouvernement devrait investir
dans les infrastructures et les industries des TIC et adopter diverses politiques et institutions
appropriées.

Mots-clés: Technologies de I'information et de la communication; Transformation digitale; Pays en
développement.
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